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Vragen van de leden Oosenbrug en Fokke (beiden PvdA) aan de ministers 
van Veiligheid en Justitie en Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over 
het privacybeleid bij de gemeente Amsterdam (ingezonden 30 maart 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Privacy Amsterdamse burgers niet beschermd» (NRC 
24 maart 2016)?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onacceptabel is dat daartoe onbevoegde Amster-
damse ambtenaren toegang kunnen krijgen tot privacygevoelige gegevens? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
In hoeverre hebben gemeenten de waarborgen voor de privacy van burgers 
op orde? 

Vraag 4
In hoeveel gemeenten wordt nog gebruik gemaakt van onbeveiligde e-mail 
voor het delen van privacygevoelige informatie, terwijl dit verboden is? 

Vraag 5
Wat is uw reactie op de uitspraak dat «met enige regelmaat (bijzondere) 
persoonsgegevens worden gebruikt, zonder dat deze zijn geanonimiseerd, 
voor het vervaardigen van managementinformatie»? 

Vraag 6
Is de bewustwordingscampagne, zoals de gemeente Amsterdam die is 
gestart, effectief en doelmatig genoeg teneinde ambtenaren en hulpverleners 
te informeren en bewust te maken van het belang van privacybescherming? 
Zo nee, welke campagnes gaat u (landelijk) opstarten teneinde het privacy-
beleid bij gemeenten op orde te brengen?

1 http://www.nrc.nl/nieuws/2016/03/24/privacy-amsterdamse-burgers-niet-beschermd
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